
Protokół Nr  9
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

Rady Miasta Zgierza z dnia 27 stycznia 2025 r.

Posiedzenie prowadził K. Karasiński przewodniczący Komisji.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta Zgierza, w sali 114. Rozpoczęło 
się 27 stycznia 2025 r. o godz. 16:15, a zakończyło o 18:47 tego samego 
dnia.

Obecnych 8 członków komisji. Nieobecny: M. Hiliński.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Uwagi do porządku obrad.

3. Informacja na temat stanu i jakości dróg miejskich z podziałem na 
drogi utwardzone i gruntowe. Plany rozbudowy i budowy dróg miejskich 
na rok 2025 oraz na lata 2026 - 2028.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji.

5. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji.

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

7. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.

8. Wolne wnioski.

9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący komisji K. Karasiński na podstawie listy obecności 
stwierdził quorum i tym samym otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał 
wszystkich radnych i gości.

Ad. 2 Uwagi do porządku obrad

Przewodniczący komisji K. Karasiński zaproponował wprowadzenie do 
punktu 3 „Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza od początku kadencji do końca grudnia
2024 roku”. Pozostałe punkty zmienią swoją kolejność.

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0,  wstrzym.- 0, porządek obrad został 
zmieniony.
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Ad.3 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej i
Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza od początku kadencji do końca

grudnia 2024 roku

Sprawozdanie zostało zamieszczone w portalu eSesja.

W głosowaniu: za – 6 (jednogłośnie), sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad.4 

Informacja na temat stanu i jakości dróg miejskich z podziałem na
drogi utwardzone i gruntowe. Plany rozbudowy i budowy dróg

miejskich na rok 2025 oraz na lata 2026 – 2028

Materiał omówił Prezydent Miasta P. Staniszewski.

Przewodniczący komisji K. Karasiński zaproponował, aby przenieść punkt  
„Wolne wnioski” do punktu 5. 

W głosowaniu: za – 7, przeciw – 0, wstrzym. - 0, porządek obrad został 
zmieniony.

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Uwagi do porządku obrad.

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej Rady Miasta Zgierza od początku kadencji do końca grudnia
2024 roku.

4. Informacja na temat stanu i jakości dróg miejskich z podziałem na 
drogi utwardzone i gruntowe. Plany rozbudowy i budowy dróg miejskich 
na rok 2025 oraz na lata 2026 – 2028.

5. Wolne wnioski.

6. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji.

7. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji.

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

9. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.

10. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad. 5
Wolne wnioski

Mieszkanka miasta, której lokal ucierpiał w wyniku pożaru przy ul. 
Narutowicza przedstawiła swoją sytuację. Powiedziała, że urząd proponuje
jej mieszkanie na ul. Długiej 30, które nie jest ustawne przez co nie zrobi 
pokoju dla dzieci i nie wstawi tam łóżek. Dodała, że pisała pisma do 
Naczelnik M. Sęk. Nadmieniła również, że nie mają wstępu do lokalu, 
który ucierpiał w wyniku pożaru. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że poszkodowanym 
mieszkańcom zostały zaproponowane dostępne lokale zamienne o 
zbliżonych powierzchniowo warunkach, a dodatkowo o lepszym 
standardzie – z podłączeniem do węzła cieplnego oraz po 
termomodernizacji. Powiedział, że kiedy będzie zezwolenie, wtedy będzie 
można wejść do lokali przy ul. Narutowicza 15. 

Mieszkanka miasta zapytała dlaczego urząd nie zaproponował jej 
mieszkania na piętrze, gdzie są 2 pokoje, przedpokój i łazienka. 
Wspomniała, że nie ma kontaktu z urzędem. Dodała, że do 
zaproponowanego lokalu zamiennego będzie musiała dokupić m.in. 
panele, żeby można było funkcjonować. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M.
Sęk powiedziała, że lokale, które są lokalami zamiennymi proponowane są
o takim samym standardzie i na tej samej kondygnacji. Dodała, że urząd 
kontaktował się z mieszkańcami. Wspomniała, że gdy budynek zostanie 
wyremontowany, mieszkańcy będą mogli wrócić do swoich lokali. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski podkreślił, że są to lokale zamienne. 
Poruszył kwestię odszkodowania z tytułu ubezpieczenia za lokal, który 
uległ pożarowi. Nadmienił, że miasto nie jest w stanie wykończyć „pod 
klucz” lokali zamiennych. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński zapytał, czy miasto jest w stanie 
zaproponować mieszkance lokal, niekoniecznie na tej samej kondygnacji. 

Naczelnik M. Sęk wspomniała, że zostało to wykluczone, gdyż mieszkanka 
posiada niepełnosprawne dziecko. Przedstawiła definicję lokalu 
zamiennego. Dodała, że Gmina dostarcza jedynie lokale.
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Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że na obecną chwilą są w 
stanie zaproponować to, co wcześniej zaproponowali. Dodał, że jeśli w 
ramach lokali dla pogorzelców, któryś z lokatorów nie zdecyduje się na 
przyjęcie lokalu i będzie możliwość wykonania jakichkolwiek rotacji, są w 
stanie przedstawić inne rozwiązanie. 

Mieszkanka miasta poruszyła sprawę lokalu nr 41. 

Naczelnik M. Sęk powiedziała, że na dzień dzisiejszy procedują w kierunku
tych lokali mieszkalnych, które przyznali mieszkańcom i te lokale będą 
zaproponowane. Wspomniała o kolejce osób, które oczekują na 
mieszkania. Powiedziała, że mieszkanka wspominała wcześniej, że nie 
chce lokalu na piętrze w związku z niepełnosprawnością dziecka. Dodała, 
że należy sprawdzić czy lokal nr 41 nie został już komuś przydzielony. 

Mieszkanka miasta powiedziała, że nie przyjmie zaproponowanego lokalu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zgłosił wniosek o  przedstawienie 
przez Prezydenta spisu lokali, którymi dysponuje Gmina Miasto Zgierz, 
które są niezamieszkałe.
Zapytał czy większego lokalu przy ul. Narutowicza nie można przydzielić 
lokatorce na pół roku – rok, jeśli stoi pusty. 

Zapytał, czy miasto dostało odszkodowanie za budynek, na co zostanie 
ono przeznaczone.

Naczelnik M. Sęk powiedział, że jest jeszcze za wcześnie.

Prezydent Miasta P. Staniszewski poruszył temat prac związanych z 
obiektami. Dodał, że są po ocenie technicznej lokalu, decyzji 
ubezpieczyciela i wstępnym oszacowaniu odszkodowania – 
nieadekwatnym do kosztów. Nadmienił, że jest to kwota ok. 45 tysięcy, 
natomiast miasto będzie się od tego odwoływać. Wspomniał o 
najpilniejszym wykonaniu prac. 

Radny P. Jagielski przytoczył definicję lokalu zamiennego. Poruszył 
kwestię ustawności pomieszczenia, ścian działowych oraz zawilgoconych 
ścian. Dodał, że rozumie, iż łazienka będzie już zrobiona, jeśli mieszkańcy 
mieliby przekazywany lokal. Nawiązał do tematu rozważenia innego lokalu
na piętrze dla mieszkanki. Poruszył temat remontów lokali na ul. 
Narutowicza. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że temat związany z 
obiektami na ul. Narutowicza to projekt ich rewitalizacji, a nie 
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termomodernizacji, co zmienia kwestię zakresu prac jakie  był 
realizowane. Nadmienił, że projekt dotyczył obiektów wpisanych do 
rejestru, ale także poza rejestrem w obszarze Parku Kulturowego, gdzie 
obszarowo była piecza konserwatora zabytków. Poruszył kwestię zmiany 
charakterystyki dotychczasowych pomieszczeń. Dodał, że kwestia innych 
alternatyw będzie podlegała dalszej ocenie ze strony miasta, co do 
możliwości wskazania innego lokalu, pod warunkiem, że miasto ma w 
zasobie takowy lokal. 

Radna A. Łęcka – Andrzejewska zapytała w jakim zakresie zostanie 
wyremontowany lokal w przypadku ubezpieczenia.

Prezydent Miasta P. Staniszewski podkreślił, że mówił o ubezpieczeniu 
miasta, które w zakresie budynku będzie wykorzystywane na potrzeby 
odtworzenia. 

Radna A. Łęcka – Andrzejewska zapytała w jakim stanie mieszkanka 
dostanie lokal po remoncie po pożarze.

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że nie robią tzw. „lokali pod 
klucz”, dodał, że obiekt będzie odbudowany w zakresie niezbędnym do 
zasiedlenia.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że odszkodowanie ma być 
wykorzystane na adaptację lokalu zamiennego oraz na przystosowanie 
lokalu po pożarze. Dodał, że jedno odszkodowanie na dwa mieszkania nie 
wystarczy. 

Mieszkanka ul. Narutowicza zapytała o ekspertyzę, która była robiona w 
lokalach po pożarze, zapytała, czy w jej mieszkaniu będą zrywane panele, 
które niedawno położyła. Nadmieniła, że w jej lokalu został zalany jedynie 
segment kuchenny. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że w zależności od wyniku 
ekspertyzy, co uległo zniszczeniu od tego będą zależały prace. Dodał, że 
jeśli lokal mieszkanki nie ucierpiał, to nikt nie będzie wchodził i zrywał 
paneli. 

Mieszkaniec miasta powiedział, że przychodzi w sprawie rodziców, których 
lokal również ucierpiał w pożarze przy ul. Narutowicza 15. Wspomniał, że 
posiadają prawomocny wyrok sądu, który mówi o tym, że Gmina musi 
zaoferować lokal, gdyż wypowiedziała lokal nie proponując lokalu 
zamiennego.  Krótko omówił sprawę. Dodał, że w połowie grudniu Gmina 
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otrzymała klauzulę wykonalności, którą to pod koniec grudnia rodzice 
zaskarżyli. Wspomniał, że jest rozpatrywana teraz przez sąd. Dodał, że 
Prezydent wystosował pismo, iż od 1 lutego nie będzie opłacany lokal 
tymczasowy w postaci hotelu na ul. Dąbrowskiego. Zapytał, co mają 
zrobić jego rodzice. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że jest prawomocny wyrok 
sądu z klauzulą wykonalności, który jest realizowany przez komornika 
sądowego w zakresie wskazania i przydzielenia lokalu na ul. 
Śniechowskiego. Dodał, że miasto nie widzi możliwości ponoszenia 
dalszych kosztów za hotel, natomiast mieszkańcy mają możliwość objęcia 
lokalu, do którego pomimo deklaracji do dnia dzisiejszego się nie 
wprowadzili. Podsumował, że lokal, w którym można zamieszkiwać został 
przydzielony i jest zgodny z warunkami wyroku sądowego. 

Mieszkaniec miasta poruszył temat czasu podłączenia prądu w lokalu na 
ul. Śniechowskiego. Nadmienił, że czas podłączenia licznika siłowego to 
około 2 miesiące. 

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że w imieniu Gminy Miasto 
Zgierz administrator dokonuje wszystkich czynności. Dodał, że główną 
przeszkodą jest dokonanie czynności przyjęcie skierowania i podpisania 
umowy najmu. Nadmienił, ze jeśli zostaną dopełnione wszelkie 
formalności, mieszkaniec będzie miał tytuł do lokalu i wtedy będzie można
w PGE cokolwiek załatwić. Zachęcił do kontaktu z administratorem. 

Mieszkaniec miasta powiedział, że będą się wstrzymywać do momentu, 
kiedy sąd nie rozstrzygnie sprawy.

Radny P. Jagielski zapytał co stoi na przeszkodzie, żeby zainstalować 
licznik w tym lokalu.

Naczelnik M. Sęk powiedziała, że podpisanie umowy najmu przez 
mieszkańców. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński poddał pod głosowanie wniosek Ł. 
Wróblewskiego o przedstawienie informacji o ilościowym stanie lokali 
mieszkalnych w zasobach i dyspozycji Urzędu Miasta Zgierza, z podziałem 
na poszczególne kategorie tych lokali mieszkalnych.
W głosowaniu: za – 8 , przeciw – 0, wstrzym. - 0, wniosek został przyjęty 
i zostanie przekazany do Prezydenta. 
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Ad.6 Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych
do Komisji

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń:

 w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
umowy dzierżawy działki gruntu, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 41, położonej w 129 obrębie miasta Zgierza przy ul. 
Ks. Szczepana Rembowskiego 4 (PZ_1)

Projekt zarządzenia omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M. Sęk
W głosowaniu: za – 8 (jednogłośnie), komisja wydała opinię pozytywną – 
OPINIA NR 134.

 przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy umowy 
dzierżawy działki gruntu, oznaczonej numerem ewidencyjnym 47/7, 
położonej w 116 obrębie miasta Zgierza przy ul. Droga Wewnętrzna 
(PZ_2)

Projekt zarządzenia omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M. Sęk
W głosowaniu: za – 8 (jednogłośnie), komisja wydała opinię pozytywną – 
OPINIA NR 135.

Do Komisji wpłynęły następujące projekty uchwał:

 zmieniająca uchwałę nr XL/521/2021 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Miasto Zgierz (Druk nr 33-2025)

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarowania Odpadami 
Komunalnymi UMZ E. Pokrzeptowicz.
W głosowaniu: za – 8 (jednogłośnie), komisja wydała opinię pozytywną – 
OPINIA NR 136.

 zmieniająca uchwałę nr XL/523/2021 w sprawie metody ustalenia 
opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki takiej opłaty na terenie Gminy Miasto Zgierz (Druk nr 34-
2025)

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarowania Odpadami 
Komunalnymi UMZ E. Pokrzeptowicz.
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Radna E. Krzewina poruszyła temat odpadów tekstylnych oraz 
poinformowania mieszkańców o niemieszaniu tychże odpadów z odpadami
zmieszanymi. 

Radny P. Jagielski poruszył sprawę egzekwowania kar za brak segregacji 
oraz dodatkowych pojemników w pergolach na selektywną zbiórkę 
tekstyliów. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz wspomniała o uszczegółowieniu, kiedy uznaje 
się odpady za selektywnie zebrane oraz o sytuacji, kiedy w odpadach 
zmieszanych znajdują się odpady, które nadają się do selektywnego 
zbierania, żeby też w takich przypadkach można było zastosować 
podwyższoną opłatę. Dodała, że przepis ustawy zrzuca na barki podmiotu 
odbierającego odpady kontrolę. Wspomniała, że muszą mieć 
powiadomienie od nich, żeby wszcząć postępowanie w celu podwyższenia 
takiej opłaty. Nadmieniła, że próbują również zmienić to, aby straż 
miejska lub pracownicy urzędu także mogli dokonywać takiej kontroli. 
Wspomniała o pojemnikach firm zajmujących się dalszą obróbką odpadów 
tekstylnych, które znajdują się na terenie miasta. 

Radna A. Łęcka – Andrzejewska zapytała o kampanię informującą 
mieszkańców. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz wspomniała o ulotkach i kampanii, która jest 
przygotowywana.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył temat tablic na pergolach. 
Zapytał, ile razy w 2024 r. była zastosowana podwyższona opłata. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że podwyższona opłata nie była 
zastosowana, gdyż nie było zgłoszeń z firmy. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył sprawę konsultacji 
społecznych. Nadmienił, że nie powinno się podwyższać opłat, skoro nie 
został wypróbowany stary sposób stosowania kar. 

Radny Z. Antczak poruszył temat segregacji śmieci w budownictwie 
wielorodzinnym. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz podkreśliła, że obowiązek segregacji wynika z 
ustawy, to nie jest wybór. Dodała, że wcześniej można było zadeklarować,
czy segreguje się śmieci, czy też nie, od kilku lat jest to obowiązek 
każdego wytwórcy odpadów. Wspomniała o poziomie recyclingu, który 
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gmina musi osiągnąć. Nadmieniła, że ustawa daje możliwość 
podwyższenia podstawowej stawki za odbiór odpadów do 53 zł, natomiast 
w Zgierzu wynosi 36 zł. 

Radny P. Jagielski powiedział, że zgadza się z tymi przepisami i 
uzasadnieniem.

Radna A. Łęcka – Andrzejewska poruszyła temat niezamykanych pergoli. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wspomniał o dużej licznie pojemników 
na odpady zmieszane w pergolach, dodając, że nie zachęcamy tym 
mieszkańców do segregacji.

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że Gmina Miasto Zgierz zapewnia 
pojemniki do selektywnego zbierania odpadów, ich ilość jest 
dostosowywana po rozmowie z zarządcą, pojemniki na odpady zmieszane 
zapewnia właściciel nieruchomości – w tym przypadku zarządca 
nieruchomości. Poruszyła temat częstotliwości odbioru odpadów 
zmieszanych. Dodała, że nie zmniejszyli częstotliwości odbioru tych 
odpadów. 

W głosowaniu: za – 3, przeciw – 1, wstrzym. - 3, komisja wydała opinię 
pozytywną- OPINIA NR 137.

 zmieniająca uchwałę nr XL/525/2021 w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (Druk 
nr 32-2025)

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarowania Odpadami 
Komunalnymi UMZ E. Pokrzeptowicz.

Radny P.Jagielski poruszył sprawę mieszania odpadów różnych frakcji 
przez firmy je odbierające. 

W głosowaniu: za – 7, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 138.

 określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 
Miasto Zgierz w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi (Druk nr 31-2025)
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Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarowania Odpadami 
Komunalnymi UMZ E. Pokrzeptowicz.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył możliwość zakwestionowania 
uchwały przez Wojewodę oraz zapytał czy będzie wpływało to na poziom 
recyclingu. 

Naczelnik E. Pokrzeptowicz powiedziała, że będzie to wpływało na poziom 
recyclingu, bo liczone jest jako odbiór i zagospodarowanie odpadów przez 
firmę, która została wybrana w drodze przetargu. Dodała, że miasto do 
niczego nie dopłaca i nie czerpie korzyści. Wspomniała o umowie zawartej 
z firmą. 

W głosowaniu: za – 7, przeciw – 0, wstrzym. 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 139.

 wyrażenia zgody na zawarcie aneksu do Porozumienia 
międzygminnego z dnia 26 czerwca 2017 r. w sprawie 
wprowadzenia specjalnej zintegrowanej oferty taryfowej "Wspólny 
Bilet Łódzko-Zgierski" (Druk nr 35-2025)

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski oraz 
kierownik MUK w Zgierzu R. Podogrocki. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński poprosił o przekazanie informacji 
dotyczących biletów. 

Kierownik MUK w Zgierzu R. Podogrocki omówił temat biletów. Poruszył 
kwestię biletów łódzko – zgierskich, które obowiązują w autobusach nr 
6,61, oraz 10. Dodał, że bilet łódzko – zgierski obowiązuje przez całą trasę
przejazdu albo obowiązuje przez 60 minut lub po podjęciu uchwały przez 
80 minut i można się na nim przesiadać. Dodał, że w tramwaju obowiązują
bilety łódzkie. 

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 140.

 w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/223/16 Rady Miasta Zgierza z 
dnia 28 stycznia 2016 roku w sprawie ustalania opłat za usługi 
przewozowe miejskiej komunikacji autobusowej w Zgierzu oraz cen 
biletów na linii Aleksandrów Łódzki - Zgierz - Stryków (Druk nr 36-
2025)
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Projekt uchwały omówił kierownik MUK w Zgierzu R. Podogrocki. 

W głosowaniu: za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 141.

 wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia 
wniosku o dofinansowanie zadania w ramach finansowania zadań 
określonych w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych, ze 
środków budżetu Województwa Łódzkiego, pochodzących z tytułu 
wyłączania z produkcji gruntów rolnych (Druk nr 52-2025)

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski.

W głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 142.

 wyrażenia zgody na przystąpienie przez Gminę Miasto Zgierz do 
złożenia wniosków o dofinansowanie zadań na inwestycje z zakresu 
niezmotoryzowanego transportu indywidualnego w ramach naboru 
na projekty współfinansowane ze środków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego w ramach Działania FELD.03.01 Mobilność 
miejska, programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Łódzkiego 2021-2027 (Druk nr 53-2025)

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski.

Radna A. Łęcka – Andrzejewska zapytała o wkład własny.

Prezydent Miasta P. Staniszewski powiedział, że 35 milinów, które jest 
wspomniane to jest cała alokacja na program. 

W głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. - 1, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 143.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych pl. Jerzego Godlewskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 11-2025)

Projekt uchwały oraz wszystkie drogowe projekty uchwał omówił 
Prezydent Miasta P. Staniszewski. 
W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 144.
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 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Henryka Sienkiewicza w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 24-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 145.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Kunickiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 14-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 146.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Hugo Kołłątaja w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 13-2025)

Przewodniczący komisji K. Karasiński zapytał, czy nie powinno być 
„Hugona Kołłątaja”. Poprosił, że do sesji zostało to ustalone. 

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 147.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Włodzimierza 
Majakowskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 16-
2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 148.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Michała Ossowskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 26-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 149.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jana Świercza w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 27-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 150.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Niciarnianej w Zgierzu oraz
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 18-2025)
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W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 151.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Przędzalnianej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 22-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 152.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Rajmunda Rembielińskiego
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 23-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 153.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marcina Kasprzaka w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 12-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 154.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Szarych Szeregów w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 28-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 155.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Czesława Lewandowskiego
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 15-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 156.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Adama Asnyka w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 9-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 157.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wincentego Pola w Zgierzu
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 19-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 158.
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 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Działkowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 10-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 159.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Promienistych w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 20-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 160.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stępowizna w Zgierzu oraz
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 25-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 161.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Przedwiośnie w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 21-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 162.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zegrzanki w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 29-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 163.

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Nadrzecznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 17-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 164.

Ad. 7  Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji

Do wiadomości Komisji wpłynęło pismo Prezydenta Miasta Zgierza w 
sprawie kontynuowania umów na kolejny okres do 3 lat - informacja 
przekazana na podstawie § 6 pkt 5 uchwały Nr XV/124/07 Rady Miasta 
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Zgierza z dnia 29 listopada 2007 roku w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami przez Prezydenta Miasta Zgierza (Dz. Urz. Woj. 
Łódzkiego z 2008 roku, Nr 19 poz. 221 ze zmianami).

Ad.8

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

Protokół nr 8 został przyjęty w głosowaniu: za – 6 (jednogłośnie).

Ad. 9 Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia

Kolejne posiedzenie komisji odbędzie się w poniedziałek przed sesją RMZ 
o godz. 16:15.

9. Wolne wnioski

Brak wolnych wniosków. 

10. Zamknięcie posiedzenia

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Komisji K. 
Karasiński zamknął posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej.

Protokołowała:
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